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Az ülésen született döntések jegyzéke: 

Rendeletek: 

− 1/2008. (II. 27.) számú rendelet a temetőkről és a temetkezésről szóló 3/2001. (III. 1.) számú rendelet 
módosításáról 

− 2/2008. (II. 27.) számú rendelet egyes rendelkezések hatályon kívül helyezéséről 

− 3/2008. (II. 27.) számú rendelet egyes rendeletek módosításáról 

o a lakossági és közületi vízdíjakról szóló 5/1998. (III. 12.) számú rendelet módosításáról szóló 
24/2007. (IX. 13.) számú rendelet módosítása 

o a hulladékgazdálkodásról szóló 12/2004. (VI. 1.) ÖR. számú rendelet módosítása 

− 4/2008. (II. 27.) számú rendelet a szervezeti és működési szabályzatról szóló 8/2007. (V. 5.) számú ren-
delet módosításáról 

Határozatok: 

− 1/2008. (II. 27.) számú határozat a 2008. évi költségvetés-tervezet elutasításáról 
− 2/2008. (II. 27.) számú határozat a Polgárőrség támogatásáról 
− 3/2008. (II. 27.) számú határozat a Jóbarátok Nyugdíjas Egyesület támogatásáról 
− 4/2008. (II. 27.) számú határozat az Asztalitenisz Klub támogatásáról 
− 5/2008. (II. 27.) számú határozat a SOSO Földszer Kft. bérleti díj ügyéről 
− 6/2008. (II. 27.) számú határozat A kábeltelevízió havi előfizetési díjának emeléséről 
− 7/2008. (II. 27.) számú határozat a Transelko Kft. karbantartási díjának emeléséről 
− 8/2008. (II. 27.) számú határozat a könyvtári internetezés díjáról 
− 9/2008. (II. 27.) számú határozat a vízhálózat korszerűsítéséről 
− 10/2008. (II. 27.) számú határozat a magánszemélyek kommunális adójának felhasználásáról 
− 11/2008. (II. 27.) számú határozat 2008. I. félévi munkaterv elfogadásáról 
− 12/2008. (II. 27.) számú határozat 2008. évi kiemelt fejlesztési célok elfogadásáról 
− 13/2008. (II. 27.) számú határozat a kistérségi közoktatási intézkedési terv (esélyegyenlőségi terv) elfo-

gadásáról 
− 14/2008. (II. 27.) számú határozat a Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának elfogadásáról 
− 15/2008. (II. 27.) számú határozat az Általános Iskola Alapító Okiratának elfogadásáról 
− 16/2008. (II. 27.) számú határozat az Óvoda Alapító Okiratának elfogadásáról 
− 17/2008. (II. 27.) számú határozat a Vízmű Alapító Okiratának elfogadásáról 
− 18/2008. (II. 27.) számú határozat a 134/2007. (X. 18.) és 137/2007. (X. 18.) számú határozatok kiegé-

szítéséről 
− 19/2008. (II. 27.) számú határozat a 114/2007. (VIII. 30.) és 135/2007. (X. 18.) számú határozatok hatá-

lyon kívül helyezéséről 
− 20/2008. (II. 27.) számú határozat a 2007. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
− 21/2008. (II. 27.) számú határozat az aljegyzői pályázat kiírásának elutasításáról 
− 22/2008. (II. 27.) számú határozat az iskolaigazgatói pályázat kiírásáról 
− 23/2008. (II. 27.) számú határozat az iskolai és óvodai beíratásokról, az óvodai nyári zárva tartás idő-

szakának meghatározásáról 
− 24/2008. (II. 27.) számú határozat a Tavernik Kft. földcseréjének elvi támogatásáról 
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J e g y z ő k ö n y v 

Készült Csór Község Önkormányzat képviselő-testületének 2008. február 27-én tartott nyilvános ülé-
séről. 

Jelen vannak: 

Csete  Krisztián   polgármester 
Berkes Jánosné   képviselő 
Horváthné Zsédely Annamária képviselő 
Kun Gyula   képviselő 
Fornai László   képviselő 
Langenbacher János  képviselő 
Holdosi Tamás   képviselő 
Dr. Nap Ágnes    képviselő 
Soltész Tibor   képviselő 
 
Tanácskozási joggal: 
Frankné Gőcze Zita  jegyzői feladatok ellátásával mb. köztisztviselő 
 
Igazoltan távol: 
Palkovics András  képviselő 
 
Csete Krisztián polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselő társaimat, a kedves vendégeket és a 
televízió előtt ülőket egyaránt, a 2008. február 27-i testületi ülésen. Megállapítom, hogy az ülés hatá-
rozatképes, mivel a 10 fő megválasztott képviselő közül jelen van 9 fő. Ezzel az ülést megnyitom. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom Berkes Jánosnét és Horváthné Zsédely Annamáriát. Aki egyetért 
a jegyzőkönyv hitelesítők személyével, kézfeltartással szavazzon! 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő- testülete egyhangúlag, határozathozatal nélkül elfogadta, 
hogy a jegyzőkönyvet Berkes Jánosné és Horváthné Zsédely Annamária hitelesítse. 
 
Csete Krisztián polgármester: Szeretnék először is köszönetet mondani a lakosságnak azért, amiért az 
1-2 Ft-okat beletették a gyűjtőüvegekbe a temető kerítésének javára. Közel 100 000 Ft gyűlt így össze 
és még nincs vége. Köszönöm mindenkinek. A napirendi pontokat a meghívóban mindenki megkapta. 
Soltész Tibornak lenne még két bejelentése. Ezenkívül zárt ülést is kell tartanunk. Tájékoztatásul el-
mondom, hogy kétszer ment ki testületi anyag, először csak témákat soroltam fel, ami aztán egy rész-
letesebb előterjesztéssel együtt ment ki,  majd a költségvetés-tervezet külön. 

Soltész Tibor képviselő: Én majd két bejelentést szeretnék tenni. Ezek tulajdonképpen lakossági beje-
lentések és kérések lennének. 

Berkes Jánosné képviselő: Én szeretném, ha a Hulladékégetővel kapcsolatos fórumról, ami nemrégen 
lezajlott a Kultúrházban, arról pár szót mondanál a lakosságnak. 

Csete Krisztián polgármester: Jó, aki az „Egyéb ügyek”-kel kiegészített alábbi napirendi pontokat el-
fogadja, kézfeltartással szavazzon. A napirendi pontok tehát: 

1. Önkormányzat 2008. évi költségvetés-tervezetének megtárgyalása 
2. Civil szervezetek kérelmei 
3. SO-SO Földszer Kft. ajánlata 
4. Kábeltelevízió havi díjának emelése 
5. Transelko Kft. havi karbantartási átalánydíjának emelése 
6. Temetőregiszter elkészíttetése 
7. Temetői sírhelyek megváltási díjának emelése 
8. Internet használata a könyvtárban 
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9. Vízhálózat korszerűsítése 
10. Magánszemélyek kommunális adójának felhasználása 
11. Közvilágítás bővítése 
12. Volt zöldséges üzlet (Fő tér) hasznosítása 
13. 2008. I. félévi munkaterv elfogadása 
14. 2008. év kiemelt céljainak elfogadása 
15. Közoktatási intézkedési terv (esélyegyenlőségi terv) elfogadása 
16. Alapító Okiratok módosítása 
17. Egyes határozatok, ill. rendeletek módosítása, visszavonása 
18. Aljegyzői pályázat kiírása 
19. Iskolaigazgatói pályázat kiírása 
20. Az iskolai és óvodai beíratás, ill. az óvodai nyári zárva tartás időpontjainak meghatározása 
21. A csóri 031/21 hrsz.-ú ingatlan értékesítése 
22. Egyéb ügyek 
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal a testület egyhangúlag –határozathozatal nélkül – a kiegészítő 
ponttal módosított napirendet elfogadta. Hosszú esténk lesz, kivéve, ha gyorsan dolgozunk, de ez nem 
mehet a minőség rovására. 
 
1. Az önkormányzat 2008. évi költségvetés-tervezetének megtárgyalása 

Csete Krisztián polgármester: Szeretném mindenkinek bemutatni az új gazdasági ügyintézőnket, 
Valaczka Jánosnét, Marikát. Örülünk, hogy gyorsan sikerült kolléganőt találni a megüresedett posztra. 
Első nap, a munkába állásakor azonnal a költségvetésnek állt neki, így ma sikerült a testület elé ter-
jeszteni a 2008-as költségvetés tervezetét. Úgy látom, egy igen reális és áttekinthető költségvetést kap-
tunk. Ilyen még Csóron nem volt. Itt az új költségvetés tervezete, de én azt javasolnám, mivel a pénz-
ügyi bizottság nem javasolta a testületnek elfogadni a jelenlegi tervezetet, egyrészt a kötelező egyezte-
tések hiánya, másrészt azért, hogy legyen idő a megismerésre és egy pár hét múlva, csak ennek a tár-
gyalására jöjjünk össze. Addigra a pénzügyi bizottság is alaposan átnézi és megtárgyalja az egész költ-
ségvetést és a szükséges egyeztetéseket is lefolytatjuk. Aki egyetért azzal, hogy a 2008. évi költségve-
tés-tervezetet ne fogadja el a képviselő-testület, kézfeltartással szavazzon. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete – egyhangúlag 9 igen szavazattal – az alábbi határo-
zatot hozta: 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
1/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2008. évi költségvetés-
tervezetét megtárgyalta és azt nem fogadja el. A napirendet rendkívüli testületi ülés keretében 
újratárgyalja. 
 
Határidő: 2008. március 31. 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
2. Civil szervezetek kérései 
 
Csete Krisztián polgármester: Akkor rátérnénk a 2. napirendi pontra. A helyi civil szervezetek pénz-
ügyi támogatásokat kértek. Igaz, a költségvetés még nem lett elfogadva, de azért beszélhetünk róla és 
eldönthetjük, akarjuk-e és tudjuk-e támogatni ezeket a szervezeteket. A Polgárőrség szeretne 50. 000 
Ft-ot, a Jóbarátok Nyugdíjas egyesület 50. 000 Ft-ot és a helyi asztalitenisz szakosztály 140.000 Ft –ot 
kérne új versenyasztalok vásárlására. A Polgárőrség és a nyugdíjasok közfeladatot látnak el, az asztali-
tenisz pedig a helyi sportot erősíti. 
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Kun Gyula képviselő: Én soknak tartom a ping-pongosoknak a 140. 000 Ft-ot. A Polgárőrség nagyfokú 
és a falut átfogó feladatot lát el, addig a ping-pongosok 20-25 ember jólétét biztosítja. Azt is látom, 
hogy az összes civil szervezetekre 300.000 Ft van betervezve a költségvetésbe. Akkor ha jól számo-
lok, marad 60. 000 Ft. Aránytalanul soknak tartom az asztaliteniszezők kérését a többihez képest. 

Berkes Jánosné képviselő: Egy asztal sokáig megmarad, hosszú távra vásárolják és nem is kértek az 
elmúlt években semmiféle támogatást. Úgy tudom, ők is mindent a saját zsebükből állnak, ha verse-
nyekre mennek. 

Fornai László képviselő: A fiatalokat is vonzzák ezzel, hogy ne a kocsmába menjenek, hanem sportol-
janak. Én szerintem ez nagyon jó dolog és én támogatom is a kérésüket. 

Csete Krisztián polgármester: Ők egy klub formában működő társaság. Beszéltem a vezetőkkel és em-
lítették, hogy ahhoz, hogy nagyobb versenyeket tudjanak ők is szervezni, ahhoz kell ilyen volumenű 
verseny asztal. 

Horváthné Zsédely Annamária képviselő: Ők eddig is eljártak nagyobb versenyekre, de helyben nem 
tudták megoldani, hogy versenyeket rendezzenek, hogy visszahívják a csapatokat. Ha ehhez kell ez az 
eszköz, akkor legyen megvásárolva. Annyi pénzt költöttünk eddig más sportra, igazán megérdemlik 
ők is, hogy legyenek rendes, versenyre használható asztalaik. 

Csete Krisztián polgármester: Gondolom, a nyugdíjasok is örülnek minden támogatásnak, a Polgár-
őröknél pedig dologi kiadásokat fedeznének. Nem új az autó sem, a biztosítás is van és persze a ben-
zinre, hogy ki tudjanak járni. A tagdíjuk mindent nem fedez. 

Horváthné Zsédely Annamária képviselő: Én mindent támogatok, ami a köz javát szolgálja és jó, de 
hadd mondjam el, hogy a Sportcsarnok a bezárás határán áll az ÁNTSZ vizsgálata után, ugyanis olyan 
dolgokat állapítottak meg, melyek alapján bezárhatnák a csarnokot. Erre kellene a pénzt fordítani, eze-
ket a dolgokat kellene rendbe rakni. 

Csete Krisztián polgármester: Azért nem olyan vészes a helyzet, mint ahogyan leírod. Megkaptam az 
öt oldalas jelentést, és ennek csak egy része szól a Sportcsarnokról. Ezek az észrevételezések pedig, 
amit az ÁNTSZ leírt, javíthatók. A zuhanykabinok elválasztását már elkezdtük megcsinálni. 

Horváthné Zsédely Annamária képviselő: A kötelek életveszélyesek! Hát ez tényleg nem olyan nagy 
probléma. Az egyik kötél mintha késsel lenne elvágva. „Hát nem tudom, de ez tényleg nem olyan 
nagy gond!” 

Berkes Jánosné képviselő: Aki a csarnokot felügyeli, annak nem az lenne a dolga, hogyha elmegy egy 
csoport, vagy akik éppen a csarnokot használták és elmennek, megnézze, milyen állapotban hagyják 
ott? Szerintem a takarítónő is jelezhetné, ha valami rendellenességet észlel. 

Csete Krisztián polgármester.: Igen ám, de ha valamit felfedezünk és kérdőre vonjuk őket, akkor a ta-
karítónő és a gondnok is csak egymásra mutogatnak 

Kun Gyula képviselő: Erre kellene kitalálni valami megoldást, hogy felelősségre lehessen vonni őket, 
hogy tudatosuljon bennük, felelősséggel tartoznak azért, amiben és amivel dolgoznak. 

Csete Krisztián polgármester: A sportcsarnok gondnokának is van más feladata, de igaz, ez nem jelen-
ti azt, hogy felmentést kapna a gondnoki teendők elvégzése alól. Eddig nem volt soha gazdája semmi-
féle problémának. Erre majd keresünk valami megoldást. 

Kun Gyula képviselő: Ha jön egy csoport, meg kell nézni előtte az állapotokat és utána is. Ez ilyen 
egyszerű. 

Horváthné Zsédely Annamária képviselő: Ezt már régen is felvetettük, hogy ilyen egyszerű lenne, de 
ezzel senki eddig nem foglalkozott. 
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Csete Krisztián polgármester: A lényeg, hogy elkezdtük a javításokat. 

Kissné Sperg Valéria iskolaigazgató: Nem a tisztasággal voltak a problémák, hanem a dolgok állagá-
val. Azzal, hogy elavultak, régiek, nem megfelelőek. Le van írva a jegyzőkönyvben. 

Csete Krisztián polgármester: akkor itt most zárjuk is le ezt a témát és térjünk vissza az eredeti napi-
rendi témánkhoz. Aki egyetért a Polgárőrség 50.000 Ft-os anyagi támogatásával, kézfeltartással sza-
vazzon! 

Megállapítom, hogy Csór képviselő-testülete - 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett - az alábbi határo-
zatot hozza. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Csóri Polgárőrséget 
50.000 Ft-tal támogatja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy az összeg átutalásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: 2008 első negyedév 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
Csete Krisztián polgármester: Aki egyetért a Nyugdíjas egyesület 50.000 Ft-os anyagi támogatásával, 
kézfeltartással szavazzon! 
 
Megállapítom, hogy Csór képviselő-testülete - 8 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett - az alábbi határo-
zatot hozza. 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
3/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Jóbarátok nyugdíjas 
egyesületet 50.000 Ft-tal támogatja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy az összeg átutalásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: 2008 első negyedév 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
Csete Krisztián polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az asztalitenisz klub 140.000 Ft-os anyagi tá-
mogatást kapjon asztalok vásárlására, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

Megállapítom, hogy Csór képviselő-testülete - 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett - az alábbi határo-
zatot hozza. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
4/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a csóri Asztalitenisz Klu-
bot 140.000 Ft-tal támogatja új ping-pong versenyasztalok vásárlása céljából. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy az összeg átutalásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: 2008 első negyedév 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
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3. SOSO Földszer Kft ajánlata. 

Csete Krisztián polgármester: Az előterjesztésben röviden összefoglaltam az ajánlatukat. Van valaki-
nek kérdése? Ha nincs, akkor szavazzunk! Ki az, aki elfogadja a Kft. ajánlatát?  

Frankné Gőcze Zita jegyzőt helyettesítő köztisztviselő: Csupán egy kérdés. Biztos, hogy ez így célsze-
rű? Sok pénzről van szó, s a költségvetésünk szűkös. Kőből meg esetleg már túl sok lesz, s nem biztos, 
hogy tudunk vele mit kezdeni. A kedvező ár fogalmát sem ártana tisztázni. Tudom, hogy nincs bele-
szólási jogom, mégis megkérdezem. Hiszen nekik létfontosságú, hogy használják az utat, mert szállí-
tási útvonal. 

Csete Krisztián képviselő: Ez is jobb, mint ha semmit nem fizetnek. Anyagi gondjaik vannak, s ha ezt 
nem fogadjuk el, akkor továbbra sem lesz semmi hasznunk az útból. Az ajánlatot pedig a testület meg-
kapta. 

Kun Gyula képviselő: Később – ha fizetőképes lesz a cég – dönthetünk úgy, hogy a bérleti díjat újra 
pénzben kérjük. 

Csete Krisztián polgármester: Mivel több hozzászólás nincs, kérem, aki egyetért azzal, hogy addig, 
míg a testület másként nem dönt, a SO-SO Kft. természetben (földmunka, murva) fizesse a bérleti díjat 
és bérleti díj hátralékát a listaárnál alacsonyabb áron, kézfeltartással szavazzon. 

Megállapítom, hogy Csór képviselő-testülete - 7 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett- az alábbi határo-
zatot hozza.  

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
5/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a SO-SO Földszer KFT. 
az elmaradt bérleti díjakból származó hátralékát természetben (földmunka, zúzott kő) teljesít-
heti a csatolt ajánlat szerinti, listaárnál alacsonyabb áron. Úgy határozott továbbá, hogy a bérle-
ti díjat a továbbiakban is – a képviselő-testület ellenkező döntéséig – a fenti módon teljesítheti. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
4. A kábel TV havi díjának emelése. 

Csete Krisztián polgármester: 2000 Ft-ról, 2500 Ft-ra emelnénk a kábel Tv havi díját. Erre azért van 
szükség, mert emelkednek a karbantartási árak is és új csatornák is lettek bevezetve. 

Kun Gyula képviselő: Ha jól emlékszem, már tavaly is ráfizetésünk volt, mert nem fedezte az önkölt-
séget az eddigi díj és ráadásul a rendszer már 5 éves. Beszéltünk a Berecz úrral, hogy most már esedé-
kes volna egy nagyobb karbantartási munka, ami a rendszer javát szolgálná. Ebben az új díjban lenne 
kb. 100 Ft plusz, amit erre a karbantartásra tudnánk fordítani. 

Holdosi Tamás képviselő: Ezzel az emeléssel viszont elérhetjük azt is, hogy lesz konkurencia. 

Kun Gyula képviselő: Ezzel tisztában vagyunk, hogy veszíthetünk egy-két előfizetőt, de ezt a lépést 
meg kell tennünk. Az internet hálózatról sem mondunk le, dolgozunk rajta mi is és a Berecz úr is. 
Amikor eladtuk volna a hálózatot, rendkívül rossz feltételekkel kaptunk ajánlatot, amit persze nem fo-
gadtunk el. 

Csete Krisztián polgármester: A jövőben még lehetséges, hogy kapunk olyan ajánlatot, ami számunkra 
előnyös és persze elfogadható lesz. Ehhez az emeléshez valakinek más ajánlata? Mivel nem hangzott 
el más ajánlat, felteszem a kérdést. Ki az, aki egyetért azzal, hogy 2008. április 1-jétől bruttó 2.500,- 
Ft-ra emeljük a kábeltévé havidíját? Kérem, kézfeltartással szavazzon! 
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Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – 7 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett - az alábbi ha-
tározatot hozza. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
6/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az önkormányzat résztu-
lajdonában lévő kábeltelevíziós szolgáltatás havi díját bruttó 2.500,- (2.000,- Ft + ÁFA) Ft ösz-
szegben állapítja meg 2008. április 01-jétől. 
 
Határidő: 2008 április 01.  
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
5. A Transelko Kft. karbantartási díjának emelése. 

Csete Krisztián polgármester: Az írásos anyagot mindenki előre kézhez kapta. A Transelko Kft. a kar-
bantartási díjának emelését 9% -ban határozta meg 2008. január 1-jétő visszamenőleg. Ez kb. megfelel 
az inflációnak. Kérdése valakinek? Ha nincs, javaslom, kézfeltartással szavazzunk! 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete – 6 igen, 2 nem, 1 tartózkodás mellett- az alábbi ha-
tározatot hozza. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
7/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Transelko Kft. 9%-os 
karbantartási díj emelését elfogadja. A karbantartási átalány így 276.800,- Ft/hó összegre módo-
sul 2008. január 1-jétől kezdődően visszamenőleg. 
 
Határidő: azonnal.  
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
6. Temetőregiszter elkészíttetése 
 
Csete Krisztián polgármester: Mint mindenki tudja, semmiféle szabályozási forma nincs a temetőbe, 
hogy hova lehet temetkezni. Nincs róla rendszer, kinek mikor jár le a sírmegváltása. Az utóbbi időben 
volt egy-két negatív példa és ezek miatt is tarthatatlanná vált ennek az ügynek a megoldatlansága. Ja-
vasoltam a pénzügyi bizottságnak és volt egy testületi döntés is, hogy kérünk árajánlatot. Egy 290. 000 
Ft-os árajánlat jött, amiben benne van a fotózás, a program és ezen felül, a program havonkénti kar-
bantartása 10 000 Ft + áfa lenne. A temetőt, temetőnek csak akkor nevezhetjük, ha rend lesz benne, 
rendszerezve lesznek a dolgok és így minden a helyén lesz. Folyamatosan takarítjuk, rendezzük, ezt 
bizonyára mindenki látja. Az idén remélhetőleg a kerítés is elkészül. 

Fornai László képviselő: A pénzügyi bizottsági ülésen, nem volt arról szó, hogy még plusz 10 000 Ft-
ot fizetünk karbantartásért. 

Langenbacher János képviselő: A szoftvernek az a lényege, hogy megkönnyítse a munkát, de azt kar-
ban kell tartani rendszeresen. Ha megvan a fényképezés és az adatrögzítés, az viszont szoftver nélkül 
nem ér semmit. 

Kun Gyula képviselő: A felmérés, egy jó ajánlat, de a plusz 10 000 Ft-tal havonta, én sem értek egyet. 
Szerintem erről most tényleg ne döntsünk. 

Soltész Tibor képviselő: Nem biztos, hogy el kellene ezt az ajánlatot fogadnunk. Várjunk meg esetleg 
több ajánlatot is. Egyébként mi a határideje ennek a temető regiszter elkészítésének? 

Csete Krisztián polgármester: Már két éve meg kellett volna csinálni. 
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Fornai László képviselő: Máshol ezt például, hogy oldották meg? 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Az előző munkahelyemen egyszerűbb volt, mert örököltünk az 
egyháztól egy nyilvántartást, de itt Csóron semmit. Senkinél nincs semmi erre vonatkozó feljegyzés, 
vagy nyilvántartás, állítólag a régi egyházi temetőgondnok „fejében” tévedhetetlen volt a nyilvántar-
tás, de ez rajtunk nem segít. Sajnos az utóbbi időben volt ebből probléma, majdnem bírósági ügy lett 
belőle. A kézi nyilvántartás nehézkes, nagy a hibalehetőség benne, ha lehetőség volna rá, akkor célsze-
rűbb volna a digitális, persze tudom, hogy sokba kerül. A nyilvántartás egyébként a rendeletünk értel-
mében is kötelező, tehát 2001-től feltétlenül kellene, hogy legyen. 

Fornai László képviselő: Akkor ezt az áldatlan állapotot minél előbb meg kell oldani. 

Csete Krisztián polgármester: Akkor javasolnám, hogy ezt a napirendi pontot napoljuk el a következő 
testületi ülésre. Addig reméljük, több ajánlat is érkezik és akkor a pénzügyi bizottság meg tudja tár-
gyalni az ügyet. Kérem, hogy aki egyetért a napirendi pont elnapolásával, kézfeltartással szavazzon. 

A képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen szavazattal, határozathozatal nélkül – úgy döntött, hogy a 
temetőregiszter elkészíttetésének napirendjét elnapolja s azt a következő testületi ülésen tárgyalja több 
árajánlatot megvárva. 

7. A temetői sírhelyek díjai. 

Csete Krisztián polgármester: Eddig 5000, illetve 10 000 Ft-ért lehetett megváltani az egy-és kétsze-
mélyes sírhelyeket. Ezt emelnénk fel 2008. március 1-jei hatállyal 10.000, illetve 15.000 Ft-ra. Ezért a 
díjért ezentúl színvonalas szolgáltatást nyújtunk. Az árak emelését indokolja a temetőregiszter elké-
szíttetése, a temető folyamatos rendbetétele, valamint a kerítés elkészítése. Államilag nem támogatják 
a temetők fenntartását, ezt sajátként kell kezelni. 

Fornai László képviselő: Mióta vannak ezek a díjak, és a törvény megengedné, hogy esetleg 20 év he-
lyett, 25 évre lehessen megváltani? 

Frankné Gőcze Zita helyette jegyző: A hatályos rendelet már most is 25 évre szól. Sajnos, a rendelet 
melléklete szabályozza a díjakat, ezért ezt rendelettel tudjuk csak módosítani. Ehhez pedig minősített 
többségű szavazás szükséges. 

Csete Krisztián polgármester: Ezek a díjak egyébként 2001 óta vannak, amióta átvette az Önkormány-
zat a temető gondozási feladatát. Van kérdése még valakinek ezzel kapcsolatban? Ha nincs, akkor fel-
teszem a kérdést. Ki az, aki egyetért a temetői sírhelyek díjának az előterjesztésben foglalt és most tár-
gyalt mértékű az emelésével? Kérem, hogy aki egyetért, kézfeltartással szavazzon! 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett – 
az alábbi rendeletet alkotja: 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
1/2008. (II. 27.) számú rendelete 

a temetőkről és a temetkezésről szóló 
3/2001. (III. 1.) számú rendelet módosításáról. 

 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi). 
 

8. Internet használata a könyvtárban 

Csete Krisztián polgármester: Igen erős és határozott civil szerveződés kapcsán 4 új számítógépet és 
ezáltal internet hozzáférési lehetőséget tudunk biztosítani a könyvtárba. Az a kérdés, kérjünk-e pénzt a 
használóktól? 
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Soltész Tibor képviselő: Gondoljátok, hogy ez kell, el fog oda menni akár egy öreg nyugdíjas néni is, 
és még fizessen is érte? 

Kun gyula képviselő: Tévedsz, mert igenis el fog menni, de hogy mennyiért, az más kérdés, de elmen-
nek az emberek! Arról kell döntenünk, hogy mindezt mennyiért? 

Fornai László képviselő: Ingyen hozták a gépeket, akkor szerintem lehessen ingyen használni az inter-
netet is. 

Kun Gyula képviselő: Na de álljunk meg egy kicsit. Azért, valamiféle korlátozást kellene csinálni. Én 
azt javaslom, hogy percekre korlátozzuk le, mert így akár egész délután is ott ülhet valaki. 

Fornai László képviselő: Bízzuk rá az ott dolgozó könyvtárosra, hogy ő el tudja dönteni, ki mennyit 
ülhet a dolgából kifolyólag a gép előtt és ezáltal ő felügyeli is a gépeket. 

Boros László vendég: Többfelé tudakozódtam és sok helyen fél órás az ingyenesség. Esetleg ezen felül 
fizet, de azért ne felejtsük el, hogy a négy számítógép áramot is használ és láttam, ki van használva, 
mert amióta megvannak, használják a gépeket. 

Kissné Sperg Valéria igazgató: Van egy olyan javaslatom, hogy aki beiratkozik, az ingyen használhat-
ja, aki nem, az 10 Ft/perc díjért. 

Csete Krisztián polgármester: Aki elfogadja ezt a javaslatot, azt kérem, kézfeltartással szavazzon!  

Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett – az alábbi ha-
tározatot hozza. 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
8/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete határozatot hoz, mely szerint a könyvtárban 
elhelyezett számítógépek internetes használata a könyvtári tagok részére ingyenes, akik nem tag-
jai a könyvtárnak, percenként 10,- Ft összeget kell, hogy fizessenek a könyvtári internetetésért.  
 
Határidő: 2008. április 01.  
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
9. Vízhálózat korszerűsítése 
 
Csete Krisztián polgármester: Emlékszik mindenki, mit ígértünk, amikor megemeltük a vízdíjat. Most 
úgy érzem, hogy itt az ideje annak, hogy törlesszünk. Ki kellene dolgozni egy alternatívát, bekérni az 
árajánlatokat, hogy hol, mikor állunk neki ezeknek a munkáknak. A pénzügyi bizottsággal egyeztetve 
arra jutottunk, hogy az idén 2 millió Ft értékű munkát végeztetnénk el a vízhálózaton. Tolózárakat kel-
lene cserélni, nyomásszabályozót kellene beépíteni, mert ezek már elavultak, főként az Alsótabánban. 
A problémafelméréssel még nem végeztünk, de folyamatban van. Arról kellene most döntenünk, hogy 
kérhetek-e be árajánlatokat, erre felhatalmazást kapok-e a testülettől? Ha azt mondjátok, hogy most ne, 
hagyjuk, akkor nem fogok vele foglalkozni, de ha igent mondotok, akkor megkezdjük a megtervezést. 
Aki egyetért ezzel az előterjesztéssel, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett- 
az alábbi határozatot hozza. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
9/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete határozatot hoz, mely szerint a falu vízhálóza-
tának korszerűsítése vonatkozásában kezdje meg a felmérést, hogy mely munkák a legsürgőseb-
bek, kérjen be árajánlatokat, és kezdjék meg a kivitelezést 2 millió forint értékben.  
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Határidő: 2008 azonnal  
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
10. Javaslat a kommunális adó felhasználására 
 
Csete Krisztián polgármester: Korábbi testületi ülésen elfogadtuk már a kommunális adót. Meghatá-
roztuk az összeget és hogy kinek kell fizetni. Még nem tudjuk hol, és mennyi lesz a kivetni való, de ha 
jól emlékszem, két ingatlanig kell fizetni, vagyis olyan ingatlanok után, ahol építmény is van. Számí-
tásaim szerint szép összeg fog befolyni, ezért javaslom, olyan jellegű dolgokra használjuk fel ezt a 
pénzt, ami az egész község javát szolgálja. 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Belterületen építmény és telek után kell fizetni, külterületen csak 
olyan után, amelyiken építmény található, tehát szántó után nem. Akinek több ilyen van, úgy fogjuk 
kiküldeni a bevallásokat, hogy kérjük, nyilatkozzon, melyek után kívánja fizetni. Ezenkívül nem ma-
gánszemélytől bérelt lakás után (pl. önkormányzati bérlakás) is fizetni kell magánszemélyek kommu-
nális adóját. 

Csete Krisztián polgármester: Csak azoknak kell nyilatkozni, akiknek több ingatlanja van? 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Nem, mindenkinek küldünk nyilatkozatot és a bevallással kell 
együtt benyújtani. Természetesen részletes tájékoztatóval, kitöltési útmutatóval, bevallással, az esetle-
ges nyilatkozatokkal együtt. 

Csete Krisztián polgármester: Arról kellene beszélnünk még, hogy az ebből befolyt pénzt mire költ-
sük. 

Berkes Jánosné képviselő: Látom, írtál egy-két ötletet, járdák rendbetétele, utak ingatlankataszter, stb. 
A sorrend így lesz, vagy van fontossági sorrend? 

Csete Krisztián polgármester: Ezt még nem tudom pontosan. 

Fornai László képviselő: A sportcsarnok rendbetételére nem lehetne fordítani ezt a pénzt? 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Ezt a pénzt infrastrukturális fejlesztésre lehet költeni, mivel a 
testület a rendeletében ezt határozta meg. 

Fornai László képviselő: Akkor az iskola kérdése ilyenképpen marad egyelőre. 

Soltész Tibor képviselő: A járdákra visszatérve. Az iskola előtti járdának az elkészítését is a prioritások 
közé kell bevenni, mert már a babakocsit nem lehet rendesen eltolni, meg a Petőfi utcában is rosszak a 
járdák.  

Berkes Jánosné képviselő: Más utcában is rosszak a járdák. 

Kun Gyula képviselő: Azért ne akarjuk egy év alatt rendbe hozni az egész falut, de az iskola előtti jár-
da az jó ötlet. 

Csete Krisztián polgármester: Így van. Azért egyszerre minden nem megy. Akkor kiegyezünk első-
ként egy ingatlankataszter elkészíttetésében, ami létszükséglet, aztán a temető kerítése és a járdák. 
Egyenlőre ennyi. Az ingatlankataszter elkészíttetése nem tudom még, mennyibe kerül. Itt van még a 
sportközpont bővítése is. Igaz, azt várják tőlünk, hogy pályázzunk és nyerjünk erre pénzt. 

Kun Gyula képviselő: Ne luxusba gondolkodjunk, maradjunk a valóság talaján. Elég ez a sportcsarnok, 
nem kell nagyobb centrum. 
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Csete Krisztián polgármester: Még az Ady köz murvával való beterítését is vállaljuk. Ezek előirány-
zott célok, nem biztos, hogy sikerül mindent megvalósítani. Aki ezekkel a célokkal egyetért, kérem, 
kézfeltartással szavazzon. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett - 
az alábbi határozatot hozza. 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
10/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete határozatot hoz, hogy a magánszemélyek 
kommunális adójából befolyt összegeket sorrendben az alábbiakra kívánja fordítani az önkor-
mányzat: 
 

1. Vagyonkataszer elkészíttetése 
2. Temetőkerítés elkészíttetése 
3. Járdák javíttatása 
4. Ady E. köz murvázása 
 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
11. Közvilágítás bővítése. 
 
Csete Krisztián polgármester: Lakossági kérés lenne, hogy a Fő téren, az emlékmű sarkánál helyez-
zünk el egy lámpát, mert elég sötét ez a terület. Az E-ON tesz ki közvilágítást, ha van oszlop, de vil-
lanyoszlop, mert a telefonos nem jó. Ott viszont nincs oszlop, így nem elég a szerelést kifizetnünk, az 
oszlopot és a vezetéket is nekünk kellene állnunk. Ezt azonban tudnunk kéne, mennyibe kerül. 
 
Kun Gyula képviselő: A kommunális adóból ezt nem lehetne megvalósítani? Ez igazán infrastrukturá-
lis fejlesztés lenne. 
 
Csete Krisztián polgármester: Akkor utánajárok, hogy ez mennyibe is kerülne és azután hozom testü-
let elé. 

Kun Gyula képviselő: Akkor döntünk erről, ha árajánlatot hozol és a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta. 

Csór Községi Önkormányzat képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal - határozathozatal 
nélkül úgy döntött, hogy a Fő téren levő közvilágítási lámpatest elhelyezésének kérdését elnapolja. 

12. Volt zöldséges üzlet épületének hasznosítása. 

Csete Krisztián polgármester: Mint tudjátok, a korábbi bérlő visszaadta a Fő téri helyiség bérleti jogát 
és azóta ez üresen áll. Kellene vele valamit kezdeni. Leírtam egy-két javaslatot, de ha van valakinek 
más, hallgatjuk! 

Soltész Tibor képviselő: Ha jól tudom, a Polgárőrség tulajdonképpen akarta ezt a helyiséget korábban. 
Nem látok itt képviselőt tőlük, de tulajdonképpen esetleg használhatnák-e ezt az épületet ők, mert ré-
gen arról volt szó, hogy egy központba lévő helyiség kell nekik. Ez az, és innen jól rálátni a falu köz-
pontjára. 

Dr. Nap Ágnes képviselő: Családi napközit nem lehetne, vagy arra kicsi? Esetleg a fodrász átköltözne 
és ahol van most Ő, ott lehetne a családi napközi. 

Csete Krisztián polgármester: Arra már megvan a megfelelő épület.  

Holdosi Tamás képviselő: Fogászatot nem lehetne? Arra tökéletesen megfelelne. 
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Dr. Nap Ágnes képviselő: Nem, mert egy orvosi helyiségnek minimum 18 m2-nek kell lenni. Én to-
vábbra is fodrászüzletnek, és a családi napközi cseréjére gondolok. 

Soltész Tibor képviselő: Akkor ezt most tulajdonképpen bérbe adnánk, vagy inkább értékesítenénk? 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Ez az épület az Önkormányzat tulajdona és igazából azt csinál 
vele, amit akar. Ha bérbe adja, akkor azt, ha pénzt csinál belőle, akkor azt. Természetesen mások az 
eljárási szabályok értékesítésnél, és mások bérbe adásnál. 

Csete Krisztián polgármester: A családi napközit nem az Önkormányzat szervezné, ehhez igazából 
nincs közünk. Akkor most ne szavazzunk, majd a jövő héten beszélek a fodrász hölggyel, hogy mit 
szól az ötlethez. Ha nem jó ez a megoldás, akkor a legközelebbi testületire ezt a kérdést is visszaho-
zom. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal – úgy határozott, 
hogy a volt zöldséges üzlet épületének hasznosítása napirendet elnapolja. 

13. 2008. év I félévének munkatervének az elfogadása. 

Csete Krisztián polgármester: Minden félévben el kell készítenünk, hogy milyen témákat kell és mi-
lyen témákat szeretnénk a testületi üléseken megtárgyalni. A munkaterv tartalmazza az első féléves 
testületi ülésen szóba kerülő témákat és a hozzájuk kapcsolódó nagyobb döntéseket. 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Ezek a kötelezően előírt feladatok többnyire, és amiről előre tud-
tunk. Ehhez jönnének még a képviselő-testület által esetlegesen most javasolt témák, feladatok. 

Kun Gyula képviselő: Mi az a „Csóri Olimpia”? 

Csete Krisztián polgármester: Ez egy civil kezdeményezés, amiben az Önkormányzat is partner. Nem 
Olimpia lesz, mert ezt a szót nem használhatjuk, hanem „Csór Bajnoka” elnevezésű két napos sport-
rendezvény. A környező falvak, testvértelepülések vesznek részt rajta a hazai résztvevőkkel együtt és 
mérettetnek meg. Kérdése valakinek a munkatervhez? Ha nincs, felteszem szavazásra! Ki az, aki elfo-
gadja a 2008. év első féléves munkatervét? Kézfeltartással szavazzon! 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett- 
az alábbi határozatot hozza. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
11/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az írásos anyagban szereplő, 2008. I. félévi 
munkatervét elfogadja. (A munkaterv a határozat mellékletét képezi). 

Határidő: 2008. első féléve 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 

14. 2008. év kiemelt céljai. 

Csete Krisztián polgármester: Mindenki előtt ott van, hogy mit takar ez a téma. Pár dolgot felsoroltam. 
Ebben a témában egy civil szervezet (Csóri Alkotók Közössége) is segített a véleményével és ezekkel 
együtt gyúrtuk össze a ténylegesen fontos dolgokat. 

Frankné Gőcze Zita jegyző helyettesítésével mb. köztisztviselő: Úgy kellene meghatározni ezeket a 
célokat, hogy arra is alkalmasak legyenek esetleg, hogy a köztisztviselők teljesítménykövetelményeit 
ezek alapján tudjam megállapítani, mert ez lenne az éves célkitűzések alapvető célja. 
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Soltész Tibor képviselő: Az óvodában 25 évnél is öregebb bútorok vannak. Akkor szerintem ezt is pri-
oritásba kéne venni. 

Kun Gyula képviselő: Azért mostantól ne legyen minden annyira sürgős. Ne dobálózzunk azzal, hogy 
prioritás. Hallottuk a Krisztiántól, mi mindenre kell a pénz és mire lehet pályázni. Van, amire lehet és 
van, amire nem. A bútorfejlesztésre nem. 

Csete Krisztián polgármester: Úgy határozzuk meg a 2008-as célokat, hogy az egy előirányzás is le-
gyen a későbbi évekre. Én a kiemeltek közé tenném az óvoda vizesblokkjának a felújítását és a falak 
javítását. A hátsó ajtó cseréjét. Idetenném az iskolai problémákat és a Kultúrház javítását. 

Soltész Tibor képviselő: a Kultúrház az igazából kihez tartozik, mert tulajdonképpen, ha jól tudom, 
bérlik az egyik felét? A zárakat ott is ki kellene cserélni és a WC-knél is van mit felújítani. 

Csete Krisztián polgármester: Ez is benne van a Kultúrház javításában és majd akkor felmérjük. Sze-
retném hozzátenni, hogy ezek a célok kivitelezhetőek a LEADER-en, valamint a KDOP-s pályázato-
kon keresztül. Amennyiben elfogadnánk ezeket a kitűzött célokat, akkor a fejlesztések irányában végre 
hivatalosan is tudnánk lépéseket tenni. Természetesen pl. a paintball pálya nulla költségvetésű lenne, 
ha a területet sikerülne a Honvédségtől megszerezni. Pozitív ígéret már van. Ezek a tervek természete-
sen nagyrészt csak és kizárólag akkor valósulnak meg, ha a szükséges pénzeket, vagy azok döntő 
többségét pályázatokból megnyernénk. Akkor, ha nincs több hozzászólás, feltenném a kérdést. Ki fo-
gadja el a 2008-as évre előirányzott kiemelt alábbi célokat? Kézfeltartással szavazzon! 

1. Óvoda vizesblokkjának felújítása, falak javítása, hátsó ajtójának cseréje 
2. Iskola belső terének szükséges javítása 
3. Sportcsarnok belső berendezéseinek javítása, korszerűsítése 
4. Művelődési ház belső berendezésének legszükségesebb javítása 
5. Szabadidőközpont fejlesztése (teniszpályák, fallabdapályák, szaunakabinok, konditerem) 
6. Paintballpálya kialakítása a falu északi részén 
7. A volt kőbányában (Palkovics Trans telephelye szomszédságában) egy közösségi tér kialakítása 

(Színpad nézőtérrel.) 
8. Turistautak korszerűsítése, karbantartása, melléjük információs táblák kihelyezése 
9. Esetleg – megfelelő feltételek és jogszabályi háttér kialakítása mellett – Csóri Termékek Boltja 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózko-
dás mellett – az alábbi határozatot hozza. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
12/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2008. évre tervezett kiemelt fejlesztési céljait – 
melyek megvalósulása a 2008-as éven túlmutat – az alábbiakban határozza meg: 
 
1. Óvoda vizesblokkjának felújítása, falak javítása, hátsó ajtójának cseréje 
2. Iskola belső terének szükséges javítása 
3. Sportcsarnok belső berendezéseinek javítása, korszerűsítése 
4. Művelődési ház belső berendezésének legszükségesebb javítása 
5. Szabadidőközpont fejlesztése (teniszpályák, fallabdapályák, szaunakabinok, konditerem) 
6. Paintballpálya kialakítása a falu északi részén 
7. A volt kőbányában (Palkovics Trans telephelye szomszédságában) egy közösségi tér kialakítása 

(Színpad nézőtérrel.) 
8. Turistautak korszerűsítése, karbantartása, melléjük információs táblák kihelyezése 
9. Esetleg – megfelelő feltételek és jogszabályi háttér kialakítása mellett – Csóri Termékek Boltja 
 
Határidő: 2008. és utána folyamatos 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
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15. Esélyegyenlőségi terv elfogadása 
 
Csete Krisztián polgármester: Erről a témáról legjobban a jegyzőasszony tudna mondani valamit. 
 
Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Mi a Székesfehérvári Kistérségi Társulás tagjai vagyunk. Sok 
olyan feladatot vállal magára „központilag”, ami sokkal hatékonyabb, mint ha minden, a társulásban 
részt vevő település külön-külön oldana meg. Ráadásul ők így magasabb állami támogatást kapnak er-
re a feladatra, így nekünk is kevesebbe kerül. Ebben az esetben elkészített egy átfogó esélyegyenlőségi 
tervet (bekérve minden település adatait, sajátosságait), s így minden, a kistérséghez tartozó település-
nek van esélyegyenlőségi terve. Így az olyan pályázatok esetén, mint pl. az általunk is megpályázott 
TIOP 1.1.1, már rendelkezünk ezzel, nem kell nekünk külön megalkotnunk.  

Kissné Sperg Valéria igazgató: Az oktatási intézményeknek kötelező ezt a tervet a kistérségi alapján 
az adott oktatási intézményre megalkotni. 

Csete Krisztián polgármester: Ha nincs kérdés ehhez, felteszem szavazásra. Ki az, aki elfogadja az 
esélyegyenlőségi tervet? Kézfeltartással szavazzon! 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózko-
dás mellett - az alábbi határozatot hozza. 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2008. (II. 27.) számú határozata 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete határozatot hoz arról, hogy a Székesfehérvári 
Többcélú Kistérségi Társulás által elkészített, 2008 – 2013. közti időszakra szóló kistérségi köz-
oktatási intézkedési tervét (esélyegyenlőségi tervet), mely Csór község oktatási intézményeire is 
kiterjed, elfogadja. 
(Az esélyegyenlőségi terv a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Határidő: 2008  azonnal 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 

16. Alapító Okiratok módosítása 
 
Frankné Gőcze Zita jegyző helyettesítésével mb. köztisztviselő: 2008 január 1-től, az Államháztartási 
törvény megváltozott, megváltoztak a szakágazati számok és ebből kifolyólag az Alapító Okiratainkat 
módosítanunk kell, mivel azok egyáltalán nem tartalmaznak szakágazati számokat. Az Általános Isko-
la esetében azért is feltétlenül módosítanunk kell, mivel a sajátos nevelési igényű gyermekek után csak 
akkor igényelhető kiemelt összegű normatív állami hozzájárulás, ha meghatározzuk a fogyatékosság 
típusát is. A közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. tv. 121. § a) és b) pontjai szerinti fogyatékossági 
típusok is kell, hogy szerepeljenek benne, ezen tanulók oktatására képes is az iskola. Az alapító ok-
iratok nagyon régiek, sok szakfeladatot nem tartalmaznak, illetve megszűnteket tartalmaznak, vagy ré-
gi szakfeladat számon szerepelnek. Ezeket módosítottuk, javítottuk, pontosítottuk. Kérem a T. Képvi-
selő-testületet, hogy tárgyalja meg, és lehetőség szerint fogadja el az előre írásban kiküldött Alapító 
Okiratokat. 
 
Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának elfogadása 
 
Csete Krisztián polgármester: Mivel hozzászólás nincs, kérem, hogy aki a Polgármesteri Hivatal Ala-
pító Okiratát elfogadja, kézfeltartással szavazzon! 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett- 
az alábbi határozatot hozza. 
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Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
14/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratát elfo-
gadja. 
 
(Az Alapító Okirat a jegyőkönyv mellékletét képezi). 
 
Általános Iskola Alapító Okiratának elfogadása 
 
Csete Krisztián polgármester: Kérem, hogy aki az Általános Iskola Alapító Okiratát elfogadja, kézfel-
tartással szavazzon! 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal – az alábbi határo-
zatot hozta: 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
15/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Mátyás Király Általános Iskola és Községi 
Könyvtár Alapító Okiratát elfogadja. 
 
 (Az Alapító Okirat  jegyzőkönyv mellékletét képezi). 
 
Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratának elfogadása 
 
Csete Krisztián polgármester: Kérem, hogy aki a Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratának módosí-
tásával és egységes szerkezetbe foglalásával egyetért, kézfeltartással szavazzon! 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal – az alábbi határo-
zatot hozta: 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
16/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a csóri Napköziotthonos Óvoda Alapító Okira-
tát elfogadja. 
 
 (Az Alapító Okirat a jegyzőkönyv mellékletét képezi). 
 
Csóri Vízmű Alapító Okiratának elfogadása 
 
Csete Krisztián polgármester: Kérem, hogy aki a Vízmű Alapító Okiratát elfogadja, kézfeltartással 
szavazzon! 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal – az alábbi határo-
zatot hozta: 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
17/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Csóri Vízmű Alapító Okiratát elfogadja. 
 
(Az Alapító Okirat a jegyzőkönyv mellékletét képezi). 
 
17. Egyes határozatok, illetve rendeletek módosítása, visszavonása 

Csete Krisztián polgármester: Ennél a napirendi pontnál inkább átadom a szót a jegyző asszonynak. 
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Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző helyettesítésével mb. köztisztviselő: A Közigazgatási Hivatal szó-
beli észrevételben hívta fel figyelmünket hiányosságokra. Ezeket kell most korrigálnunk. Lesz olyan 
döntés, ami zárt ülésen keletkezett, ezt természetesen zárt ülésen tudjuk korrigálni. Először a határo-
zat kiegészítésekkel kezdeném. A belső ellenőrzési terv elfogadásával kapcsolatos, 137/2007. (X. 18.) 
számú határozatunkat ki kell egészítenünk az ellenőrzés konkrét tartalmával, amit az írásbeli előter-
jesztés tartalmazott azon az ülésen. Ezenkívül az Alkotóház támogatásával kapcsolatos, 134/2007. (X. 
18.) számú határozatunkat ki kell egészítenünk azzal, hogy pontosan mivel támogatjuk az Alkotóház 
működését. Ez a jegyzőkönyvben elhangzott, de a határozatban nem szerepelt. Javaslom, hogy egé-
szítsük ki a határozatot azzal, hogy az Alkotóház működését az önkormányzat a terem térítésmentes 
biztosításával, a fűtés, a világítás és a fénymásolás költségeinek átvállalásával támogatja. 
 
Csete Krisztián polgármester: Aki a fenti módosításokkal egyetért, kézfeltartással szavazzon! 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal – az alábbi határo-
zatot hozta: 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
18/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a csóri Alkotóház támogatásáról szóló, 
134/2007. (X. 18.) és a belső ellenőrzésről szóló 137/2007. (X. 18.) számú határozatát kiegészíti az 
alábbiakkal: 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 134/2007. (X. 18.) számú határozatát kiegészíti 
azzal, hogy az Alkotóház működéséhez hozzájárul, azt a terem térítésmentes biztosításával, a fű-
tés, a világítás és a fénymásolás költségeinek átvállalásával támogatja. 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a belső ellenőrzésről szóló 137/2007. (X. 18.) 
számú határozatát kiegészíti az alábbiakkal: 

A tervezett ellenőrzés tárgya. 
1. sz. ellenőrzés 

 
• 2006 és 2007 évi belső ellenőrzés utóellenőrzése. 
• Költségvetés tervezésének, végrehajtásának ellenőrzése. 
 
2. sz. ellenőrzés 
• Vagyon és eszközgazdálkodás vizsgálata.  
 

Az ellenőrzés célja 
Az ellenőrzés általános célja, hogy elősegítse polgármesteri hivatal, valamint az általános iskola, 
óvoda 
• gazdálkodásának, működésének törvényességét, a jogszabályok és a belső szabályzatok betar-

tását, 
• tevékenysége ellátásának hatékonyságát, eredményességét, 
• a költségvetési beszámolók megalapozottságát, valódiságát. 

 
Ellenőrizendő időszak. 
2006. január 1-jétől az ellenőrzés idején tapasztalható körülményekre is kiterjed. 
 
Az ellenőrzés típusa és módszerei. 
     Az ellenőrzés típusa:  

• pénzügyi ellenőrzés.( a szervezet, feladat pénzügyi elszámolásainak, valamint az ezek alapjául 
szolgáló számviteli nyilvántartások ellenőrzése) 
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    Az ellenőrzés módszerei:  
• eljárások és rendszerek szabályzatainak elemzése és értékelése; 
• pénzügyi, számviteli és statisztikai adatok, költségvetés, beszámolók, szerződések, programok 

elemzése és értékelése; 
• dokumentumok és nyilvántartások vizsgálata; 
• közvetlen megfigyelésen alapuló ellenőrzés (interjú,)  

 
Az ellenőrzés ütemezése. 
     1. sz. ellenőrzés esetében :   2008. I. félévében kerül sor. 
     2. sz. ellenőrzés esetében :   2008. II. félévében kerül sor. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Frankné Gőcze Zita jegyző helyettesítésével mb. köztisztviselő 
 
Frankné Gőcze Zita jegyző helyettesítésével megbízott köztisztviselő: Folytatnám a visszavonandó ha-
tározatokkal, melyeket nyilvános ülés keretein belül tárgyaltunk. A 114/2007. (VIII. 30.) számú hatá-
rozat az én gépjármű költségtérítésemről szólt. Ez nem képviselő-testületi hatáskör, ezért hatályon kí-
vül kell helyeznünk. A második Németh Vince csóri lakos ingatlanára berajzolt út megszüntetéséről 
szóló 135/2007. (X. 18.) számú határozat. Ez sem önkormányzati hatáskör, ezt államigazgatási jog-
körben az ügyfélnek kell kezdeményeznie, majd nekünk a rendezési terven módosítani. Ezeket a hatá-
rozatokat hatályon kívül kell helyeznünk. 
 
Csete Krisztián polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a fenti két határozatot a képviselő-testület hatá-
lyon kívül helyezze, kézfeltartással szavazzon! 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal – az alábbi határo-
zatot hozta: 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
19/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy önkormányzati hatásköre 
hiányának megállapítása miatt Frankné Gőcze Zita gépjármű költségtérítésről szóló 114/2007. 
(VIII. 30.), valamint Németh Vince úttörlési kérelméről szóló 135/2007. (X. 18.) számú határoza-
tait kívül helyezi.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
 
Frankné Gőcze Zita jegyző helyettesítésével mb. köztisztviselő: A rendeletek visszavonására térnék rá. 
A Bursa Hungarica ösztöndíjredszer nem szabályozható rendeleti formában, ezért a 15/2001. (XII. 1.) 
számú alaprendeletet és annak minden módosítását /7/2005. (IX. 15.) és 21/2007. (IX. 13.)/ hatályon 
kívül kell helyeznünk. A törvényi szövegezéstől való eltéréseket határozati formában kell majd szabá-
lyoznunk. A 20/2007. (VIII. 30.) számú rendelete hatályon kívül kell helyezni, mivel a fél éves költ-
ségvetést nem rendeleti, hanem határozati formában kell elfogadni. Ezt tehát határozati formában is el 
kell ma fogadni. A 18/2007. (VIII. 30.) számú rendeletünket azért kell hatályon kívül helyezni, mivel 
kétszer fogadta el a képviselő-testület. A helyi iparűzési adó módosításáról szóló 13/2007. (VI. 21.) 
számú rendelet 2. §-át hatályon kívül kell helyezni, mivel az olyan §-t helyez hatályon kívül, melyet 
már a 9/2005. (III. 25.) számú rendelet már hatályon kívül helyezett.  
 
Csete Krisztián polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a fenti rendelkezéseket a képviselő-testület ha-
tályon kívül helyezze, kézfeltartással szavazzon.! 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal – az alábbi rendele-
tet alkotja: 
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Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2/2008. (II. 27.) számú rendelete 

egyes rendelkezések hatályon kívül helyezéséről. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Frankné Gőcze Zita jegyző helyettesítésével mb. köztisztviselő: A rendeletmódosítások következnek. a 
lakossági és a közületi vízdíjak megállapításáról szóló 5/1998. számú rendelet módosításáról szóló 
24/2007. (IX. 13.) számú rendeletünkben a Ft + ÁFA/m3 helyett Ft + ÁFA szerepel, hiányzik a /m3 
mint mértékegység, ezt kell módosítani. Továbbá még mielőtt én idejöttem volna, a képviselő-testület 
– a Közigazgatási Hivatal észrevételezése alapján – visszavonta az önkormányzat tulajdonában lévő 
lakások fűtési díjáról és a lakbérek megállapításáról szóló 7/1996. (III. 7.) számú rendeletének módosí-
tását, melyben tévedésből a szemétszállítási díjat kívánta felemelni. Arról döntött, hogy a későbbiek-
ben alkot rendeletet a szemétszállítási díj emelésére. Nem kell új rendeletet alkotni, hiszen a hulladék-
gazdálkodásról szóló 12/2004. (VI. 1.) ÖR számú rendelet ezt már szabályozza, csupán módosítani 
kell az akkor kívánt 800,- Ft/hó összegre a háztartásonként fizetendő díjat. 
 
Csete Krisztián polgármester: Kérem, hogy aki a fenti módosításokkal egyetért, kézfeltartással sza-
vazzon! 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag – 9 igen szavazattal – az alábbi rendele-
tet alkotja: 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
3/2008. (II. 27.) sz. rendelete 

egyes rendeletek módosításáról 
 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi).  
 
Frankné Gőcze Zita jegyző helyettesítő köztisztviselő: Az SZMSZ-ünk módosítását külön célszerű 
módosítani, mivel több módosítás is lenne benne. Jelenleg tartalmazza a szervezeti tagozódást. Úgy 
kellene szabályozni, hogy a Polgármesteri Hivatal létszáma 8 fő. Meg lehet jegyezni, hogy a szerveze-
ti tagozódást a Polgármesteri Hivatal Ügyrendje szabályozza. Az Államháztartásról szóló 1992. évi 
XXXVIII. tv., továbbá ennek végrehajtási rendelete, 217/1998. (XII. 30.) számú kormányrendelet sza-
bályozza ezt így. Ezenkívül az SZMSZ-ünk 10. § (1) bekezdését úgy kell módosítani, hogy „A testület 
ülésére meg kell hívni a képviselőket és a jegyzőt.” A 10. § (2) bekezdés a.) pontját hatályon kívül kell 
helyezni, mert az úgy szól, hogy „a – zárt ülés kivételével – munkatervben tervezett ülésekre tanács-
kozási joggal meg kell hívni a jegyzőt…”, ami azt jelenti, hogy a jegyzőt csak a munkatervben terve-
zett ülésekre kell meghívni és a zárt ülésekre semmiképpen. Ezért kellett az (1) bekezdést úgy módosí-
tani, hogy a jegyzőt is minden testületi ülésre meg kell hívni.  
 
Csete Krisztián polgármester: Kérem, hogy aki az SZMSZ fenti módosításával egyetért, kézfeltartás-
sal szavazzon. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag – 9 igen szavazattal – az alábbi rendeletet alkotta: 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2008. (II. 27.) számú rendelete 
a szervezeti és működési szabályzatról szóló 

8/2007. (V. 5.) számú rendeletének módosításáról 
 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi). 
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Csete Krisztián polgármester: Kérem, hogy a mai napon korábban hatályon kívül helyezett, a 2007. I. 
félévi munkájáról szóló beszámolóról szóló 20/2007. (VIII. 30.) számú rendelet helyett határozati 
formában fogadjuk el a fent említett beszámolót. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett - 
az alábbi határozatot hozza. 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
20/2008. (II. 27.) számú határozata 

a 2007. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2007. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
szóló beszámolót az 1. és 3. számú mellékletben foglaltaknak megfelelően 
 

94.157 e Ft bevétellel és 
91.820 e Ft kiadással 

jóváhagyja. 
 
Ezenbelül 
- a működési célú bevételt 93447 e Ft-ban 
- a működési célú kiadásokat 91003 e Ft-ban 
 
ebből: 

a személyi juttatások kiadásait 44861 e Ft-ban 
a munkaadókat terhelő járulékokat 14277 e Ft-ban 
a dologi kiadásokat 26218 e Ft-ban 
az ellátások pénzbeli juttatásait 750 e Ft-ban 
a speciális célú támogatásokat 0 e Ft-ban 
az általános tartalékot 0 e Ft-ban 
a céltartalékot 1296 e Ft-ban 

a felhalmozási célú bevételt 710 e Ft-ban 
a felhalmozási célú kiadást 817 e Ft-ban 

 
ebből: 

a beruházások összegét 350 e Ft-ban 
a felújítások összegét 0 e Ft-ban 
egyéb felhalmozási célú kiadásokat 0 e Ft-ban 
egyéb felhalmozási célú támogatásokat 467 e Ft-ban 
az intézményi felhalmozási kiadások összegét  0 e Ft-ban 
 

állapítja meg. 
 
A kiadások részletezése: 
Az önkormányzat önállóan és részben önállóan gazdálkodó költségvetési szervei kiadási elői-
rányzatainak teljesítését a képviselő-testület a 2. számú melléklet szerint fogadja el. 
A képviselő-testület az önkormányzat és költségvetési szervei felújítási kiadásainak teljesítését, 
azok célonkénti részletezését a 4. számú mellékletek szerint fogadja el. 
A képviselő-testület az önkormányzat és költségvetési szervei fejlesztési kiadásainak teljesítését, 
azok célonkénti részletezését az 5. számú melléklet szerint fogadja el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csete Krisztián polgármester 
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18. Aljegyzői pályázat kiírása 

Csete Krisztián polgármester: Felolvasom a pályázati kiírást. Az írásos előterjesztést mindenki kézhez 
kapta. Az aljegyzői pályázatot ki kell írni a helyettes jegyző asszony funkciójának megváltoztatása vé-
gett. 

Kun Gyula képviselő. Észrevételezhetjük, hogy számunkra ebben a formában nem megfelelő a pályá-
zat kiírása? Természetesen nem az aljegyzői pályázattal, illetve személyével van problémám, hanem 
azzal, hogy határozatlan időre lesz kinevezve, ami azt jelenti, hogy plusz státusz. Megkérdezem, hogy 
lehetne-e határozott időre – a jelenlegi jegyző tartós távollétére – kinevezni, mert amikor a jegyző 
visszajönne, akkor végkielégítés és juttatások mindenképpen járnak. Valamelyikük ugyanis felesleges-
sé válik. Azt is megkérdezem, dönthetünk-e úgy, hogy nem a régi jegyzőt vesszük vissza? Mert mi – 
erről korábban már többször beszélgettünk – ragaszkodnánk Zitához. 

Csete Krisztián polgármester: Nem tudom, de ki kell írni a pályázatot, ez tény. Ki az, aki támogatja, az 
aljegyzői pályázat kiírását? 

Frankné Gőcze Zita jegyző helyettesítésével megbízott köztisztviselő: Arra sajnos nincs mód, hogy az 
aljegyzői pályázatot határozott időre írjuk ki, mert a hivatkozott jogszabály előírja, hogy csak határo-
zatlan időre lehet aljegyzőt kinevezni. Mivel a tartósan távol levő jegyző a vezető, természetesen ő az, 
akinek maradnia kell, és amikor idejöttem, ezzel tisztában voltam, tudomásul vettem és ma is így fo-
gadom el. Nem azt mondom ezzel, hogy nem maradnék szívesen Csóron, de senki helyét elvenni nem 
szeretném. 

Csete Krisztián polgármester: Ha mégis úgy döntetek, arra lehetőség van, hogy Mártival megegye-
zünk, mivel ez a tisztességes vele szemben, dönthetünk most is így, s ez lenne a legjobb megoldás, 
mert akkor nem kellene az aljegyzői pályázat sem, de dönthetünk később is. Mártikával feltétlenül 
meg kell beszélni, hogy mik a szándékai. Ezt vállalom, azután lesz miről dönteni. Viszont így nem ke-
rülhető el az aljegyzői pályázat kiírása. 

Kun Gyula képviselő: Sajnos, mint a Pénzügyi Bizottság tagja, nem támogatom plusz egy státusz ki-
alakítását, ismerve az önkormányzat költségvetését és azt, hogy mennyi „megszorító intézkedést” tet-
tünk annak érdekében, hogy működőképes legyen az önkormányzat. Én a magam részéről megvárom 
a Közigazgatási Hivatal észrevételét ezzel kapcsolatban, ha nem tehetünk mást, akkor természetesen 
kiírjuk a pályázatot. 

Csete Krisztián polgármester: Akkor kérem, hogy aki az aljegyzői pályázat kiírásával egyetért, kézfel-
tartással szavazzon. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – 1 igen, 8 nem, 0 tartózkodás mellett- az alábbi ha-
tározatot hozza. 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
21/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az aljegyzői pályázatot 
Csór község vonatkozásában nem írja ki, mivel nem kívánja növelni a polgármesteri hivatal lét-
számát.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csete Krisztián polgármester. 

19. kolaigazgatói pályázat kiírása. 

Csete Krisztián polgármester: Tisztelt Képviselő-testület! Az írásos előterjesztést mindenki előre kéz-
hez kapta. 2008. július 31-vel lejár a jelenlegi igazgató egy éves meghosszabbítási ideje, ezért kell ki-
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írni a pályázatot az igazgatói posztra. Az előterjesztésben hivatkozott jogszabályhely írja elő, mikor 
kell pályázatot kiírni, és a pályázatba mit kell megjelölni. 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Bizonyára mindenki tudja, hogy egy évvel ezelőtt az igazgatói 
pályázat nem volt eredményes és egy évvel meghosszabbították a jelenlegi igazgató vezetői megbíza-
tását. Most ennek a megbízatásnak az ideje lejárt és így újra ki kell írni a pályázatot. 

Csete Krisztián polgármester: Felolvasnám a pályázati kiírás szövegét /pályázati kiírás szövege mellé-
kelve/. Ki az, aki támogatja, az iskolaigazgatói pályázat kiírását? Kézfeltartással jelezze! 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett- 
az alábbi határozatot hozza. 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
22/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a fenntartásában működő általános iskola isko-
laigazgatói (magasabb vezetői) állás betöltésére pályázatot ír ki az alábbi feltételekkel: 
 
Pályázati kiírás: 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. tv. 20/A §-a alapján pályázatot hirdet iskolaigazgatói (magasabb vezetői) állás betölté-
sére. 
 
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 3 hó-
nap próbaidővel. 
Foglalkoztatás jellege: Teljes munkaidő 
A vezetői megbízás időtartama: határozott időre, 5 évig szól (2008. augusztus 1- től 2013. július 
31-ig). 
A munkavégzés helye: Fejér megye, 8041 Csór, Fő tér 1. 
A munkakörbe tartozó, ill. a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: intézményvezetői fel-
adatok ellátása 
Illetmény és juttatások: az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak jogál-
lásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. rendelkezései az irányadók. 
Vezetői pótlék mértéke: 200 % 
 
Pályázati feltételek: 

− pedagógus munkakör betöltéséhez szükséges felsőfokú iskolai végzettség és szakképzett-
ség 

− pedagógus munkakörben betöltött legalább 5 év szakmai tapasztalat 
− a nevelési-oktatási intézményben pedagógus munkakörben fennálló, határozatlan időre 

szóló alkalmazás, ill. a megbízással egyidejűleg pedagógus munkakörben történő határo-
zatlan időre szóló alkalmazás 

− büntetlen előélet, cselekvőképesség 
 
Előnyt jelent: közoktatás-vezetői szakvizsga megléte. 

 
A pályázathoz mellékelni kell: 
− iskolai végzettséget igazoló okiratok fénymásolatát,  
− 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítványt,  
− szakmai önéletrajzot, az intézmény vezetésére vonatkozó szakmai programot a szakmai 

helyzetelemzésre épülő fejlesztési elképzelésekkel, 
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− nyilatkozatot arról, hogy a pályázó hozzájárul ahhoz, hogy a pályázat elbírálásában 
résztvevők a pályázat tartalmát megismerhessék. 

− nyilatkozatot arról, hogy a pályázó pályázatát nyílt vagy zárt ülés keretében járul hozzá 
tárgyalni. 

 
A munkakör betölthetőségének időpontja: 2008. augusztus 1. 
A pályázat benyújtásának határideje: a pályázat Oktatási Közlönyben való megjelenésétől szá-
mított 30 napon belül. 
A pályázatok benyújtásának módja: postai úton Csór Községi Önkormányzat Képviselő-
testülete címére (8041 Csór, Fő tér 10.). A borítékra kérjük, írják rá: Pályázat intézményvezetői 
állásra 
A pályázat elbírálásának módja, rendje: A véleményezési eljárást követő első képviselő-testületi 
ülésen. 
Az önkormányzat  fenntartja a jogot arra, hogy a pályázatot eredménytelennek nyilvánítsa. 
A pályázat elbírálásának határideje: 2008. július 31. 
A pályázati kiírás közzétételének helyei: www.kszk.gov.hu honlap, Oktatási Közlöny, 
www.csor.hu honlap, csóri kábeltelevízió 
A pályázatokra és a pályázati kiírásra a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. tv. 18. §-a, a köz-
alkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. 20/A §-a, valamint a közalkalmazottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény végrehajtásáról a közoktatási intézményekben című 
138/1992. (X. 8.) Korm. r. előírásai az irányadók. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csete Krisztián 
 
20. Az iskolai és óvodai beíratás időpontjának, illetve az óvoda „nyári szünetének” időpontja 
 
Csete Krisztián polgármester: A közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 66. § (6) bekezdése 
előírja, hogy az önkormányzat által meghatározott időpontokban kell az elsősöket beíratni, s ezt a 
helyben szokásos módon ki kell hirdetni. Célszerű az óvodában is meghatározni ezen időpontokat. Az 
iskolaigazgató a 2008. április 24. 7-17 órát, ill. 2008. április 25. 7-17 órát jelölte meg, pótbeíratásnak a 
2008. május 6. 7-17 órát, illetőleg ezt követően bármikor. Az óvodavezető a 2008. április 16. 8-16 
órát, a 2008. április 17. 8-16 órát és a 2008. április 18. 8-12 órát jelölte meg. Továbbá kérte, hogy a 
nyári óvodai zárva tartás 2008. augusztus 1-2008. augusztus 29-ig tartson és ezt engedélyezzük. Ké-
rem, hogy aki ezekkel az időpontokkal egyetért, kézfeltartással jelezze. 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett- 
az alábbi határozatot hozza. 
 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
23/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 
66. § (6) bekezdése alapján az oktatási intézményei beíratásának időpontjait, továbbá az óvoda 
nyári zárva tartásának idejét az alábbiakban határozza meg és gondoskodik annak kihirdetésé-
ről: 
 
Mátyás Király Általános Iskola 
 
Beíratás: 
2008. április 24. 7 órától 17 óráig 
2008. április 25. 7 órától 17 óráig 
 
Pótbeíratás: 
2008. május 6. 7 órától 17 óráig, illetve ezt követően bármikor 

http://www.kszk.gov.hu/
http://www.csor.hu/
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A csóri Napköziotthonos Óvoda 
 
Beíratás: 
2008. április 16. 8 órától 16 óráig 
2008. április 17. 8 órától 16 óráig 
2008. április 18. 8 órától 12 óráig. 
 
Az óvoda 2008. augusztus 1-jétől 2008. augusztus 29-ig zárva tart. 
 
Határidő: 2008. március 20. 
Felelős: Csete Krisztián 
 
21. 031/21 hrsz-ú ingatlan értékesítése. 

 
Csete Krisztián polgármester: Az ingatlanra versenytárgyalást írtunk ki, de nem jelentkezett senki. Az 
általunk meghatározott négyzetméterenkénti áron, nem kelt el. Az értékbecslő kevesebb árat állapított 
meg. Amennyiben értékesíteni szeretnénk továbbra is ezt a területet, akkor csökkentsük az árat, vagy 
hagyjuk, majd megveszik.  
 
Kun Gyula képviselő: Szerintem, ne csökkentsük az árát. 

Berkes Jánosné képviselő: Aki jelezte, hogy megvenné, azzal az illetővel mi van? 

Csete Krisztián polgármester: Az egyik jelentkező, aki jelezte, hogy megvenné, nem tudott részt venni 
a versenytárgyaláson, mert éppen külföldön tartózkodott, de nem jelezte, hogy a vételár neki sok len-
ne. Én sem javaslom egyébként, hogy csökkentsük az árat. Akkor az-az illető jelezte, hogy igényt tart 
a területre és azóta fákat is ültetett bele. 

Kun Gyula képviselő: Ki engedte ezt meg neki? Igaz, rosszat nem tett vele! 

Holdosi Tamás képviselő: Legalább látjuk, hogy komolyan gondolja a vásárlást. 

Csete Krisztián polgármester: Akkor ezt most hagyjuk és megkérdezem az illető urat, mi a szándéka, 
hogy mit is akar ? 

Kun Gyula képviselő: Nem feltétlenül akarjuk mi ezt eladni! Jó lesz ez még a későbbiekben építési te-
leknek is. 

Csete Krisztián polgármester: Akkor ezt hagyjuk és lépjünk tovább. 

22. Egyéb ügyek 
 
Csete Krisztián polgármester: Az egyéb ügyeken belül, több alpont fog szerepelni, de mielőtt belekez-
denénk, szót kér az egyik vendégünk. 
 
a) Kanizsár Lászlóné vendég: Én 2 óra alatt a fél falut bejártam és nagyon sok emberrel beszélgettem, 
ugyanis sok mondanivalójuk van. Szeretném elmondani, hogy meglátásom szerint, az embereknek 
szükségük van arra, hogy elmenjünk hozzájuk, hogy meghallgassuk őket és beszélgessünk velük. 
Ilyenkor lehet összegyűjteni a problémáikat. Ha kell, én minden testületi ülés előtt végigjárom az em-
bereket és csokorba gyűjtöm az esetleges felmerülő problémáikat. 

Frankné Gőcze Zita helyette jegyző: Én nem javasolnám ezt. Akinek hatósági ügye, problémája van, 
akkor tudjuk megoldani, ha személyesen kérelmet ad be. Ha önkormányzati ügye vagy javaslata van 
valakinek, célszerű szintén személyesen jeleznie, nem hiszem, hogy félnének az emberek a hivatalba 
jönni. Ha mégis, arra megoldás lehet egy ún. ötletdoboz, ami lényegesen jobb megoldás, mert biztosan 
torzítás nélkül, konkrét problémát fogalmaz meg. Ezt az előtérben kihelyezhetnénk és névtelenül bele-
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dobhatnák az emberek a panaszaikat és ötleteiket tartalmazó leveleket, de csak önkormányzati ügyek-
ben, mert a hatósági ügyek szinte minden esetben kérelemre indulnak. 

Csete Krisztián polgármester: Megköszönjük, hogy ezt megtetted és elfogadjuk felajánlásodat. Ha 
ténylegesen időd engedi és összegyűjtöd az emberektől a problémákat és ötleteket, azt összesíted, kö-
szönettel vesszük. Így a mi munkánkat is megkönnyíted. 

b) E-mail kommunikáció bevezetése. 
 

Csete Krisztián polgármester: Már régebben is felvetődött, hogy mennyire lehet hivatalos az e-
mailben folytatott kommunikáció. Én szeretném, ha bevezetnénk a kommunikáció eme változatát, a 
helyi testületi munkában. Nemcsak a pénzspórolás miatt, hanem a gyorsabb ügyintézés végett is. 
Amennyiben határozunk erről, akkor kérnék minden testületi tagot, hogy hozzon létre egy e-mail fió-
kot magának, amit legalább hetente egyszer, de jobb, ha kétszer megnéz. Ha nincs ezzel kapcsolatban 
kérdés, akkor felteszem szavazásra. Ki az, aki egyetért azzal, hogy e-mailen keresztül folytassuk ezen-
túl magunk között a kommunikációt? 
 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – határozathozatal nélkül – úgy foglalt állást, hogy a 
képviselő-testület ezentúl e-mail-ben is folytat kommunikációt az információ gyorsabb áramlása céljá-
ból. A testületi ülés anyaga természetesen ezután is rendelkezésre áll papír alapon is. A képviselők 
megállapodnak abban, hogy ebből a célból mindenki megadja e-mail címét, illetve létrehoz magának 
egy ilyet, s legalább hetente postafiókját megnézi. 
 
c) Hagyó Miklós kiáltvány. 
 
Csete Krisztián polgármester: Hagyó Miklós főpolgármester-helyettes felkérése. A felkérés lényegét 
olvashatjuk a kiáltványban. 

Kun Gyula képviselő: Megbeszéltük, hogy politikai dolgokkal nem foglalkozunk. 

Csete Krisztián polgármester: Kérték, hogy a testület döntsön a kiáltványról. 

Soltész Tibor képviselő: javasolnám, hogy tulajdonképpen tegyük ki a faliújságra és az emberek bejö-
hetnek, elolvashatják. Ha akarnak, foglalkoznak vele, ha akarnak nem. Úgyis politika jellemzi és hatá-
rozza meg a mindennapjainkat és főleg a szegényebb emberekét. 

Kun Gyula képviselő: Nincs igazad, mert ezt akkor is egy politikus indítványozta és mi megbeszéltük, 
hogy itt a testület távol tartja magát a politikától, és semmilyen politikai indítvánnyal nem foglalkozik. 
Az igaz, hogy mi sem szeretnénk terrort és erőszakot, de akkor se foglalkozzunk vele. 

Fornai László képviselő: Szerintem se foglalkozzunk vele. 

Csete Krisztián polgármester: Mivel kérték az állásfoglalást, ezért kérlek Benneteket, hogy legalább 
határozathozatal nélkül szavazzatok arról, hogy csatlakozunk-e a Kiáltványhoz.  

Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – 0 igen, 2 nem, 7 tartózkodás mellett – határozatho-
zatal nélkül úgy foglalt állást, hogy nem kíván csatlakozni a Hagyó Miklós Kiáltványhoz, politikai 
kérdésekkel nem is kíván foglalkozni. 
 
d)Taverik Kft. kérése 
 
Csete Krisztián polgármester: A Magtár tulajdonosa megkeresett, és elmondta, hogy nekik van egy 
nagyobb területük a Magtár körül. Ez a terület a Kultúrház faláig tart. Így mi gyakorlatilag nem tud-
nánk megközelíteni a Kultúrház hátsó bejáratát. Azt mondták, hogy az eddig is használt utat ők átad-
nák az Önkormányzatnak a bejárás miatt, cserébe kérnék a Magtár és a Dózsa Gy utca közötti terüle-
tet, ami viszont az Önkormányzaté. A maradék területet az útig pedig megvásárolnák, ugyanis egy 
nagy parkot szeretnének itt. Elmondta terveit. Az idén rendbe hozzák kívül, parkosítani szeretne, belül 
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elkezdik a konferencia terem, az étterem és a házasságkötő terem építését. Ki az, aki ezzel a kéréssel 
egyetért és foglalkozzunk az üggyel a későbbiekben? 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő testülete – egyhangúlag 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett- 
az alábbi határozatot hozza. 

Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
24/2008. (II. 27.) számú határozata 

 
Csór Községi Önkormányzat Képviselő-testülete elvi határozatot hoz arról, hogy a Taverik Kft. 
kérését a földterületek cseréjére és megvásárlására támogatja, és amennyiben konkrét kérés ér-
kezik, szerződést kötünk velük. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Csete Krisztián 
 
e) Soltész Tibor képviselő: Tulajdonképpen, azt szeretném csak, hogy sok panasz érkezett hozzám a 
lakosság részéről. A közvilágítással és a kábel TV-vel kapcsolatban érkezett minőségi panasz és kérik, 
hogy a költségvetésről legyenek tájékoztatva. Tulajdonképpen sűrűbben legyenek tájékoztatva az év 
folyamán. Ezt a pénzügyi bizottságnak intézem. 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Amint a költségvetés el lesz fogadva, az onnantól kezdve nyílt 
dolog, beletekinthet bárki. 

Kun Gyula képviselő: Nem tudom, hogy pl. sokakat érdekelne-e, hogy a működési pénzátadás mit ta-
kar. Most csak említettem egy dolgot, de szerintem eddig sem volt a költségvetés titok. 

Soltész Tibor képviselő: Továbblépve, a kommunális adó bevezetése igen érzékenyen érintette, főleg a 
kispénzű embereket, és kérdezik: „Ennek meg nem fizetése, milyen szankciót vonhat maga után?” 
Probléma az embereknek a közbiztonság romlása, a megnövekedett betörések száma is, és a Polgárőr-
ség szervezetlensége. A festéküzemnél elviselhetetlen a hang és a szag, főleg nyáron és a káros anya-
gok, amit kibocsát a levegőbe, az sem jó.  

Kun Gyula képviselő: Tudod itt mi a gond? Hogy ennek a festéküzemnek megadták az engedélyt, így 
nekünk nincs sok közünk hozzá. Sok panasz egyébként, amiket a testület elé hozol mint „új” képvise-
lő, már régi, a testület, illetőleg a polgármesteri hivatal már sokat foglalkozott vele, és hidd el, próbá-
lunk a lakosság gondjain – a lehetőségeken belül – segíteni. 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Ezt az ügyet több jegyző és szakhatóság már többször vizsgálta, 
ellenőrizte, mert van olyan bejelentő, aki (egyébként nem a legközelebb lakik a festőüzemtől) már 
minden fórumon bejelentette, hogy káros anyagok kerülnek a levegőbe, mert nem a megfelelő anya-
gokat használják és nem használnak szűrőket. Volt, hogy „razziaszerűen”, külön értesítés nélkül jött ki 
az ÁNTSZ, a környezetvédelmi hatóság. Az akkori  jegyzővel együtt kimentek a helyszínre, de sem-
miféle szabálytalanságot nem találtak. Egyébként, mivel a szaghatás a jogszabályok értelmében bir-
tokvitának minősül, s a panaszok az egy évet meghaladták, a jegyző nem illetékes, a bírósághoz lehet 
fordulni az ügyben. Az adót senki sem fizeti szívesen. Mivel bevezetésre és kihirdetésre került, 
ugyanolyan, mint bármilyen adó. Megfizetése kötelező és behajtható. Sajnos, e nélkül nincs lehetősége 
az önkormányzatnak a falu infrastrukturális fejlesztésére, az utak karbantartására, a közvilágítás bőví-
tésére stb. 

Soltész Tibor képviselő: Az óvoda és iskola előtt fekvőrendőrt szeretnénk, a túlzott gyors autózások 
miatt. A Kultúrház illemhelyének a felújítása is panaszként jött be. A Vízmű eladásának a szerződését 
nem lehetne-e nyilvánosságra hozni és a vízdíj emelésével sem értenek az emberel egyet. 

Kun Gyula képviselő: Bocsánat, de nagyon jól tudhatja a falu, hogy a vízdíj emelésével az elavult 
rendszer felújítását szeretnénk megoldani, valamint az egész rendszer fejlesztését. Az pedig természe-
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tes dolog, hogy a lakosság az emelésekkel nem ért egyet. De még így is nagyon alacsonyan vannak 
ezek az árak meghatározva a valós költségekhez képest is, a környező településekhez képest is. 

Berkes Jánosné képviselő: Ezek a dolgok egyébként, már „lerágott csontok”, minek ezeket újra fesze-
getni?  

Csete Krisztián polgármester: Tibor, ezek már összegzett problémák? 

Kun Gyula képviselő: Énszerintem, ez egy ember problémája, aki eddig nem olvasott újságot, nem vett 
részt fórumokon, és nem nézte a testületi üléseket, és ahogy látom, te is járatlan vagy ezekben a kérdé-
sekben. Tényleg lerágott csontok ezek az ügyek és csak az időnket veszed el. 

Soltész Tibor képviselő: Igen, lehet, hogy nem vagyok járatos, de akkor is szeretném, ha a falu félé vá-
laszolnánk ezekre a kérdésekre. 

Frankné Gőcze Zita helyettes jegyző: Én konkrét kérdésekre tudok konkrét választ adni. Ezek az el-
hangzott kérdések általánosak, a részleteket nem ismerem. Akit bármelyik kérdésre ténylegesen érde-
kel a válasz, vagy konkrét ügye, kérdése, kérése van, az jöjjön fel a hivatalba, megválaszolom vagy 
megválaszolja a polgármester úr. A festéküzemnél nyilvánvalóan megválaszoltam a kérdést, a felve-
tést, mert konkrét volt. De az „emberek ezt szeretnék” típusú kérdésekkel, kérésekkel nem nagyon tu-
dok én sem, a testület sem foglalkozni, mert egyik ember ezt szeretné, a másik azt… „A kommunális 
adó bevezetésével, a vízdíj emelésével nem értenek egyet…” Természetes, hiszen ki akarna többet fi-
zetni? De ez nem jelenti, hogy olcsóbban kellene adni a vizet, mint amennyibe kerül. Ha pedig nem 
vezetünk be adót, akkor nem fognak működni az intézményeink, bezárt az iskola, az óvoda, nem fej-
lődik a falu, tönkremegy az önkormányzat. Gondolom, ezzel se értenének egyet az emberek. Nem a 
testületi ülésen keresztül kell üzenni az embereknek konkrét ügyekben, ez nem a megfelelő fórum er-
re. 

Kun Gyula képviselő: A Vízmű eladásával kapcsolatos téma annakidején az újságba is megjelent, csak 
azt nem értem, ez az ügy már vagy tíz éves, ha nem több, akkor miért kell vele előjönni most megint? 

Csete Krisztián polgármester: Én vállalom, hogy megválaszolom ezeket a felvetéseket, a megfelelő 
fórumokon. 

Soltész Tibor képviselő: Én pedig vállalom, hogy minden hónapban felmérem a lakosság panaszait és a 
képviselők elé hozom. Szeretném még megkérdezni, hogy a tiszteletdíjunkat mikor és hogyan adhat-
juk oda szervezeteknek. 

Kun Gyula képviselő: Na azért itt álljunk meg egy kicsit. Te már megint járatlan vagy ebben a kérdés-
ben. Szeretnék egy tévhitet nálad is és a lakosságnál is eloszlatni. Mi nem vettünk fel soha és nem is 
veszünk fel most sem tiszteletdíjat a képviselőségünkért. Volt egy-két évvel ezelőtt még olyan, hogy 
az évi 20 000 Ft-os tiszteletdíjunkat, ami a költségvetésben el volt különítve erre, felajánlottunk vala-
milyen helyi szervezetnek, de már tavaly ez sem volt. 

Berkes Jánosné képviselő: Én is szeretném elmondani, és azt hiszem, mindannyiunk nevében mondha-
tom, hogy ingyen, fizetés nélkül vagyunk képviselők. Ingyen, a szabadidőnkből beszélünk a lakosok-
kal és töltjük el itt a testületi ülésen az időnket. Csak azt szerettem volna, ha azért ezzel mindenki tisz-
tába lenne. 

Csete Krisztián polgármester: Etelka néni (Berkes Jánsoné képviselő) kérésére pár szóban tájékoztat-
nám a lakosságot a hulladékégetővel kapcsolatos fórumon elhangzottakról. Tudni kell, hogy ez egy ci-
vil kezdeményezés volt és sajnos néha vitába, majdnem veszekedésbe csapott át a két fél. Mindenki a 
maga igazát hajtotta, de ez azt hiszem, természetes. A lényeg, hogy nem tudtak egyezségre jutni, és 
megállapodtak, hogy tovább folytatják az eszmecserét. Én inkább politikai vitát láttam ebben egy-két 
fél részéről, ami igazán nem tett jót senkinek sem. Részemről és a falu részéről, nem támogatjuk a hul-
ladékégető megépítését és biztosan állíthatom, hogy megteszek mindent az égető megépítésének a 
megakadályozására. Röviden ennyi, és az ügy folytatódik. 
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Berkes Jánosné képviselő: Köszönjük szépen a tájékoztatást és ha nem tudjuk figyelemmel kísérni a 
jövőben ezt a kérdést, szeretnénk, ha mindig egy kicsit tájékoztatnál mindenkit a fejleményekről. 

Csete Krisztián polgármester:. Amennyiben nincs már senkinek kérdése, vagy bármilyen témához 
kapcsolatos hozzászólása, akkor a testületi ülést bezárom. Megköszönöm képviselőtársaimnak, hogy 
megjelentek, a vendégeinknek a részvételt, a nézőknek a türelmüket. Nyugodalmas jó éjszakát kívá-
nok! Az ülés zárt ülésként folytatódik tovább. 
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